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Geacht college, 
 
Sinds de realisatie van de herinrichting Groenveldsingel zijn er nogal wat reacties van burgers te 
lezen in diverse media alsmede. Tevens heeft Fractie Bastiaans diverse kritische reacties van 
buurtbewoners ontvangen over het eindresultaat. 
 
Om onze inwoners beter te kunnen meenemen in deze besluitvorming, heeft Fractie Bastiaans de 
volgende vragen. 
 

1. Kunt u uw stelling, dat er voorheen te hard werd gereden, onderbouwen met cijfers en/of 
metingen? 

2. Hoeveel verkeersongelukken op de Groenveldsingel waren te wijten aan te hard rijden en 
met welke gevolgen? 

3. Is er met het wijkoverleg of andere bewonersgroepen vooraf gesproken over de 
(verkeer)situatie voor de reconstructie en de genomen maatregelen? 

4. Hoe is de reconstructie berekend, of anders, welke snelheden worden nu beoogd en wat is 
het positieve gevolg voor het aantal ongevallen?  

5. Gaat u de snelheid nu monitoren en kunt u na 2 jaar de ervaringen met betrekking tot 
snelheden en het aantal ongevallen met ons delen? 

6. Begrijpt u de maatschappelijke ophef die is beschreven in de diverse media en zo nee, wat is 
uw uitleg richting burgers? 

7. Kunt u een inschatting geven wat de meerkosten zijn geweest voor het versmallen van de 
rijweg en wat kosten zouden zijn geweest voor verkeer remmende alternatieven op deze 
weg? 

8. Heeft u alternatieven overwogen en zo ja, kunt u motiveren wat u heeft doen besluiten tot 
de gekozen reconstructie? 

9. Wat Fractie Bastiaans opvalt is dat de Groenveldsingel vorig jaar is voorzien van nieuwe 
voetpadbestrating. Hadden de werkzaamheden niet tegelijk uitgevoerd kunnen worden, 
waardoor minder overlast was ontstaan en mogelijk minder kosten? 

10. Wat ook opvalt is dat er bij de bushaltes nog steeds geen maatregelen zijn genomen om via 
een voetpad de weg over te steken. Passagiers lopen nu via de bermen (geitenpaadje) de 
weg over, omdat dit de kortste weg is. Waarom is hier niet meteen in voorzien en bent u 
bereid om hier alsnog een voorziening voor te treffen? 

 
 
In afwachting van uw beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn, verblijven wij 
 
Fractie Bastiaans 
Leon Bastiaans 
 


